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СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА

Градско веће Града Новог Сада на 200. седници од 16. новембра 2018.
године, разматрало је одговор на одборничко питање одборника Алексић Реље,
постављено на ХШ1 седници Скупштине Града Новог Сада од 17. октобра 2018.
године, припремљен у Градској управи за образовање, и тим поводом донело је
Закључак број: 6–2/2018—1132–11 од 16. новембра 2018. године, који Вам са
одговором на одборничко питање достављамо у прилогу.

ГРАДОНАЧЕЛНИК



Градско веће Града Новог Сада, поводом разматрања Предлога
текста одговора на одборничко питање Реље Алексић са ХЏ! седнице
Скупштине Града Новог Сада од 17. октобра 2018. године, који је
припремљен у Градској управи за образовање, на 200. седници
одржаној “ 16.11. 2018. године доноси

ЗАКЊУЧАК

|. Прихвата се текст одговора на одборничко питање Реље Алексић
са ХШ седнице Скупштине Града Новог Сада од 17. октобра 2018. године,
који је припремљен у Градској управи за образовање.

||. Одговор на одборничко питање Реље Алексић, који чини саставни
део овог закључка, доставља се председникуСкупштине Града Новог Сада.
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На ХШ седници Скупштине Града Новог Сада, одржаној 17. октобра
2018. године, одборник Реља Алексић, поставио је следеће одборничко
питање:

"Постављам питање члану Градског већа задуженом за образовање,
магистру Владимиру Јелићу, 13. априла, ове године, одговарајући на
одборничко питање које сам му поставио о термину реализације усвојене
скупштинске одлуке о трансформацији Радосног детињства, изјавио је са
говорнице да ће Одлука бити спроведена до 1. септембра 2018. године и да
ће тог дана нових осам предшколских установа почети са радом. То је
документовано као записнички, тако и тонски. Постављам питање, с
обзиром да је средина октобра, зашто то није урађено када је најављено и
када ће бити урађено?"

Постављено одборничко питање прослеђено је Градској управи за
образовање, која је припремила следећи

ОДГОВОР

Поступак поделе Предшколске установе „Радосно детињство“ Нови
Сад започет је доношењем Одлуке о мрежи установа које обављају
делатност предшколског васпитања и образовања на територији Града
Новог Сада („Службени лист Града Новог Сада“, број 28/17), коју је донела
Скупштина Града Новог Сада и која предвиђа постојање осам
предшколских установа. Након тога, Управни одбор Предшколске установе
је 3. јула 2017. године донео Одлуку о вршењу статусне промене и промене
назива Предшколске установе, а Скупштина Града донела је Одлуку о
давању сагласности на ову Одлуку Управног одбора Предшколске установе
„Радосно детињство“ Нови Сад, којом се такође уређују и поједина питања
од значаја за вршење статусне промене. Даље, потребно је да Скупштина
Града, као оснивач, донесе оснивачке акте за све предшколске установе,
именује органе управљања установа у оснивању и њихова овлашћења, као
и лица која ће до именовања директора установа обављати његове послове
и вршити његова овлашћења и припремити акта неопходна за верификацију
и регистарцију сваке установе у судском регистру.

Поступак поделе Предшколаке установе „Радсоно детињство“ Нови
Сад није мога да буде завршен до 1. септембра 2018. године из објективних
разлога, Наиме, након што је донета Одлука о буџету Града Новог Сада за
2018. годину, Влада Републике Србије је 28. децембра 2017. године донела
Закључак 05 број 401—13093/2017, којим је утврђено да ће се плате



запослених у предшколском образовању обрачунавати и исплаћивати по
основици која, почев од плате за децембар 2017. године, износи нето
2.871,80 динара, са припадајућим порезом и доприносима за социјално
осигурање.

Имајући у виду да су у буџету Града Новог Сада за 2018. годину
средства за плате запослених у Предшколској установи "Радосно
детињство" Нови Сад планирана по основици која се примењивала у
моменту доношења буџета, као и чињеницу да је Влада Републике Србије
поменутим Закључком од 28. децембра 2017. године утврдила увећану
основицу, у буџету Града Новог Сада недостајала су средства за исплату
плата запосленима по важећој основици до краја ове године. Из тог разлога
Градско веће Града Новог Сада обратило се дана 20.6.2О18. године
Министарству финанасија са Захтевом за повећање масе средстава за
плате запослених у Предшколској установи „Радосно детињство“ Нови Сад
које се финансирају из буџета Града Новог Сада за 2018. годину, број: 6—

2/2018–585–Н, како би се створили услови за исплату плата запосленима у
овој установи по важећим актима. Разматрајући Захтев Градског већа,
Министарство финанисија доставило је 31,9.2018. године одговор којим је
одобрила да се планирана маса средстава за плате може увећати у складу
са прописима.

С обзиром на наведено, тек након добијања наведене сагласности
Министарства финанасија да се планирана маса средстава за плате
запослених у Предшколакој установи „Радосно детињство“ Нови Сад може
увећати, стекли су се услови да се настави са припремом и доношењем
неопходних аката у циљу поделе Предшколске установе.

..

в.д.. НАЧЕДНИКА
“ ЛИдИЈ'а–“ЈТЧ—Маш


